
 

Tomáš Valenta 

5.2. 1996 

Cílem mého mandátu bude zajistit stejnou četnost a finanční i organizační podporu akcí pořádaných 

na GDM , jako tomu je na DM SPŠ (Sosik). Také o zlepšení ubytovacích podmínek, které zahrnují 

specifika úklidu, sociálních zařízení a vzájemného soužití ubytovaných. Mojí vizí je také zkvalitnění 

internetového připojení, které aktuálně částečně spravuji, a zvýšení angažovanosti fakultního klubu 

Bion v prostředí GDM. Každý hlas se počítá a pomůže Nám prosadit zájmy ubytovaných na poli 

fakultního klubu.  

Kandiduji na post zástupce GDM. 

Souhlasím s kandidaturou na post zástupce GDM. 

V Kladně dne 19.11. 2017, Tomáš Valenta.  


